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China Reference Works Online
简介 Introduction
产品简介：工具书库集成了300多家知名出版社的近9000本工具书，年更新800部，类型包括汉语词典、双语词典、专科辞典、百科全书、图录图鉴、表谱、传记、手册等，超过2000万个条目，100万张图片，所有条目均由专业人士撰写，内容涵盖自然科学、文学艺术、社会科学、文化教育、工程技术、医学等各个领域。
Brief Introduction: A practical encyclopedia of Chinese knowledge, digitalizing more than 9000 dictionaries, handbooks, encyclopedias, atlas, chronicles, manuals into more than 20 million entries and 1 million pictures, with annual updates of 800 volumes. All the entries are composed by professional personnel, and cover every field including natural science, literature and arts, social science, culture and education, engineering and technology and medicine etc.
产品特色 Features
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大而全：全球最大的在线中文工具书全文数据库，持续更新的百科知识库，市场上主要、经典、权威工具书基本收全，类型涉及广泛、学科涉及全面；
高度碎片化，方便实用：书目高度碎片化、全文本化，条目全部在线检索浏览，提供简单检索、高级检索、书内检索、书目索引等强大的检索、导航功能；
权威准确，版权清晰：资源来自权威出版社正规出版物，唯一、彻底解决了版权问题，50%的工具书取得了独家授权；
增值应用，全面学习：与期刊论文、博硕论文等建立链接关系，通过默认链接或划词链接功能，提供增值服务。
Large and comprehensive: 

the largest Chinese reference works online database which updates continuously.
Almost covering all the classic and authoritative reference works in current market
This database includes various fields and types of content. 

Highly digitized and convenient:
Well digitized and organized content, powerful online searching functions. It provides simple retrieving, advanced retrieving, in-book retrieving, book retrieving and other navigation function.
Authoritative and professional: 

Collected titles are all compiled by experts and a precise and authoritative online source for referencing and citation. 50% of resource has got exclusive authorization. 

Value-added and extended learning:
Providing knowledge links connected with journals and other databases through default links etc. to provide extended service. 

